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Hittudományi, Társadalomtudományi és Romológiai Tanszék

TANSZÉKVEZETŐ: DR. CSÜRKÉNÉ DR. MÁNDI NIKOLETTA 

● Hány oktatóval érezte szükségesnek,

hogy megbeszélje az egyéni OMHV-t?
Három oktatóval.

● Mi alapján döntött így?
Elsősorban a hallgatók által írt szöveges visszajelzések

alapján.

● Milyen konkrét változásokban egyeztek

meg?

A frontális oktatás mellett érdemes növelni az

interaktivitást. Az órai időkeretek megtartása fontos. A

számonkérés követelményeinek, paramétereinek

egyértelműsítése.

● Milyen észrevételeket / javaslatokat

továbbítottak a szakfelelősöknek?

Az elektronikusan elérhető tartalmak növelésére hívtuk fel a

figyelmet, - elsősorban a jelenlegi helyzetre tekintettel.

Egyéb:



Idegennyelvi Tanszék

TANSZÉKVEZETŐ: BETHLENFALVYNÉ DR. STREITMANN ÁGNES

• Hány oktatóval érezte szükségesnek 

hogy megbeszélje az egyéni OMHV-t?
Két oktatóval.

• Mi alapján döntött így?
Hallgatói visszajelzések, az adott kollégákkal való korábbi 

beszélgetések alapján.

• Milyen konkrét változásokban egyeztek 

meg?

Követelmények, tananyag mennyiségi  változtatása, 

óraszervezési koncepció átgondolása.

• Milyen észrevételeket / javaslatokat 

továbbítottak a szakfelelősöknek?

Nem kellett továbbítani észrevételt, mert a párbeszédben a  

szakfelelős is részt vett. 

Egyéb:



Anyanyelvi, Művészeti és Egyházzenei Tanszék

TANSZÉKVEZETŐ: DR. ZÓKA KATALIN 

• Hány oktatóval érezte szükségesnek 

hogy megbeszélje az egyéni OMHV-t?
Egy oktatónál sem volt szükség külön megbeszélésre.

• Mi alapján döntött így?
A hallgatói visszajelzések alapján. A leírt eltérések oktatói 

hatáskörben orvosolhatóak.

• Milyen konkrét változásokban egyeztek 

meg?

Az OMHV alapján nincs szükség módosításra.  Az online 

kommunikáció hoz új szempontokat az oktatásba, 

értékelésbe.

• Milyen észrevételeket / javaslatokat 

továbbítottak a szakfelelősöknek?

Az online oktatással, a záróvizsgákkal kapcsolatban zajlott 

meetes megbeszélés a félév elején.

Egyéb:



Pszichológiai és Mozgásképzési Tanszék

TANSZÉKVEZETŐ:  DR. GOMBÁS JUDIT 

• Hány oktatóval érezte szükségesnek hogy 

megbeszélje az egyéni OMHV-t?
A felmérés alapján nem volt szükség megbeszélésre. 

• Mi alapján döntött így?

A hallgatói visszajelzések mind pozitívak voltak, a legtöbb 

esetben magasan az intézményi átlag felett. Egy óraadó 

oktatónk volt, akivel kapcsolatban komolyabb negatív 

visszajelzés érkezett, de ő már nem tanít nálunk. 

• Milyen konkrét változásokban egyeztek 

meg?

A tanszéken oktató kollégáknak közös visszajelzést küldtem, 

amelyben egyrészt kiemeltem a jó eredményeinket, másrészt 

kértem őket, hogy továbbra is humánus módon, rugalmasan 

kezeljék a hallgatók problémáit, legyenek elérhetőek és 

megszólíthatók . Hangsúlyoztam, hogy ez különösen fontos a 

mostani időkben, amikor a járvány miatt rengetegen 

gyászolnak vagy aggódnak szeretteik miatt a hallgatóink közül 

is. 



Pszichológiai és Mozgásképzési Tanszék

TANSZÉKVEZETŐ: DR. GOMBÁS JUDIT 

• Milyen észrevételeket / javaslatokat 

továbbítottak a szakfelelősöknek?

A problémás óraadó olyan képzésen oktatott, aminek én 

magam vagyok a szakfelelőse, így nem volt szükség ilyen 

jelzésre. 

Egyéb: Az online digitális oktatás terén egyre több tapasztalatunk 

van, úgy érzem, a tanszéken egyre jobban megoldjuk ezeket a 

kihívásokat.

Ugyanakkor, pont emiatt érezzük, hogy az óráink egy része 

nem működik teljes értékűen az online térben (gyakorlatok, 

tréningek, szemináriumok).



Neveléstudományi Tanszék

TANSZÉKVEZETŐ: DR. MOLNÁR KRISZTINA 

• Hány oktatóval érezte szükségesnek hogy 

megbeszélje az egyéni OMHV-t?

Egy oktatóval éreztem szükségesnek, hogy külön beszéljek. Tanszéki 

körben is adtam visszajelzést általánosabb szinten. Kiemeltem, hogy 

az elmúlt évek értékelései tükrében nagyon hasonló pozitívumokat 

jeleznek vissza a hallgatók, azaz a tanszéki oktatómunka stabil 

színvonalát ez is mutatja.

• Mi alapján döntött így?

Az adott oktató esetében megfigyelhető motívum volt a szöveges 

értékelésekben, hogy pozitív irányban változott az elmúlt tanévhez 

képest. Ezért elismerésemet fejeztem ki. 

• Milyen konkrét változásokban egyeztek meg? Nem volt erre szükség.

• Milyen észrevételeket / javaslatokat 

továbbítottak a szakfelelősöknek?

A digitális oktatásra való átállást az oktatók dicséretesen oldották 

meg. 

Egyéb:

Fontos, hogy az kérdőívet minden hallgató kitöltse. Fontos, hogy 

megértsék ennek a jelentőségét, és a felnőtt tanuló, a főiskolai polgár 

tudatosságával, erkölcsi felelősségével és stiláris felkészültségével  

vegyenek részt az értékelési folyamatban.



Matematikai, Természettudományi és Informatikai Tanszék

TANSZÉKVEZETŐ: MEGYERINÉ DR. RUNYÓ ANNA 

• Hány oktatóval érezte szükségesnek hogy 

megbeszélje az egyéni OMHV-t?

Szinte mindenkivel beszéltem, változtatás céljából két 

kollégával.

• Mi alapján döntött így?

Pozitív tapasztalatok megosztását is fontosnak tartom.  Két 

kollégánál a hallgatói szöveges visszajelzések alapján 

kezdeményeztem a megbeszélést.

• Milyen konkrét változásokban egyeztek 

meg?

Online oktatás esetén még nehezebb a 

számonkérés/értékelés, ennek lehetséges 

javítása/módosítása. Konkrét követelményeket még jobban 

hangsúlyozni a félév során is, nem csak a tematikában.

• Milyen észrevételeket / javaslatokat 

továbbítottak a szakfelelősöknek?

Fontos lenne a környezettudatosság/fenntarthatóság 

témájának megjelenése kötelező tárgy formájában az összes 

szakon - a felsőoktatási intézmények nagy részében már jelen 

van.

Egyéb:

Fontos lenne, hogy a kurzus hallgatóinak ne csak 1-2%-a 

alapján legyen az értékelés, hanem min. 50%. Motiválni 

kellene a hallgatókat a kitöltésre.


